
 
Wessem dreigt zicht op Maas te verliezen, inwoners in verzet tegen 
dijkverhoging 

Het dorp Wessem dreigt zijn uitzicht op de Maas te verliezen. In het huidige 
voorkeursalternatief van Waterschap Limburg wordt de dijk een stuk hoger. Inwoners komen 
in verweer.  

Over het retentiebekken tussen Thorn en Wessem, het beoogde overloopgebied bij een 
hoge waterstand in de Maas, werd donderdagmiddag nauwelijks gesproken. Terwijl ook dit 
plan, waarover minister Cora van Nieuwenhuizen van Infrastructuur en Waterstaat volgende 
maand een besluit neemt, was in te zien tijdens een bijpraatsessie van Waterschap Limburg 
in Wessem. Aan alle tafeltjes waarop gebiedskaarten liggen uitgestald, ging het maar om 
één ding: de dijkversterking die de Wessemer het uitzicht op de Maas ontneemt.  

Want dat is de teneur onder de tientallen bezoekers van de inloopbijeenkomst. Wakker 
geschud door ronkende koppen in een pamflet van de dorpsraad Wessem en het comité 
Behoud historisch aanzicht Wessem. ‘Het mooiste stukje Wessem in gevaar’. En ‘Ons 
prachtpareltje is gedoemd te verdwijnen’, waarschuwt men.  

Al ruim twee jaar zijn de collectieve tegenstanders van de verhoogde dijk in gesprek met het 
waterschap. „Natuurlijk kun je zeggen dat het nog steeds gaat om schetsen en tekeningen”, 
zegt voorzitter Jos Thijssen van de dorpsraad. „Maar die heb ik de afgelopen twee jaar niet 
zien veranderen. Ik heb niet het idee dat onze aangedragen alternatieven op waarde zijn 
geschat. In mijn ogen hebben de plannenmakers last van een kokervisie. De opdracht wordt 
uitgevoerd, een zijspoor is er niet.” 

Het doemscenario van een historische dorpskern die één van haar grootste pluspunten 
wordt ontnomen, is ook Fons Verbruggen een stap te ver. „Historisch gezien moet het zicht 
op de Maas behouden blijven”, meent de voorzitter van het comité Behoud historisch 
aanzicht Wessem. „De binding met de rivier is er in Wessem altijd geweest. We zijn een 
toeristisch speerpunt van de gemeente Maasgouw, juist vanwege de ligging pal aan de 
Maas. Ook vanaf de het water zou van Wessem niet meer te zien zijn dan een paar daken 
en bomen. Daarnaast is de huidige Maasboulevard vlak waardoor het geschikt is voor 
evenementen. Ook dat is met een aflopende dijk straks niet meer mogelijk.” 

Zoals bij iedere bewonersbijeenkomst in het kader van dijkversterking in Limburg, worden 
nut en noodzaak van de ingreep zelden betwist. Droge voeten wil iedereen. De manier om 
het doel te bereiken is vaak het punt van discussie. Zeker als er alternatieven voorhanden 
zijn. „Wat ons betreft is een flexibele waterkering mogelijk”, stelt Thijssen. „Dat kunnen 
demontabele schotten zijn maar ook zelfoprichtende wanden die omhoogkomen als het 
water stijgt.”  

Over de kosten van de verschillende 
alternatieven, bestaat geen 
eenduidigheid. Komende maandag 
is er overleg over de kosten tussen 
de tegenstanders van de huidige 
plannen en het waterschap.  
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